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Referat af skolebestyrelsesmøde onsdag den 05.12.18 
 

Tilstede: Lilli, Helle Larsen, Line Larsen, Ulla Hansen, Frank, Tinne Ejlertsen, Alexandre 
Hoover, Rune Winkel, John Christensen,  

 
 

1. Referat godkendt fra sidste SB møde. 
 

2. Pr. 1.1.19 flytter vi til område Østerbro/Indre by. Alle de fire kat.4 skoler samt 
BCK samles derved i samme område. Vi får nyt busselskab ligeledes pr. 
1.1.2019. Busselskabet er BBS (Bedre busservice). VI har afholdt 
overleveringsmøde med BBS. Der har været Pædagogisk tilsyn på KKFO’en 
med deltagelse af pædagogisk konsulent Jan Bertelsen fra Fagligt center. 
Ansættelsessamtale på pædagogside d. 7.12.18   

 
3. Ombygningen har været mere omfattende end forventet, hvorfor flytningen er 

rykket til marts måned. Vi har forberedt indretning af skolens lokaler. Logo til 
Heerup skole er godkendt og der er udvalgt kunst til gavl og inde på selve 
skolen. Anlægssummen rækker desværre ikke til udbygningen af legepladsen 
og der vil kun blive genetableret vores eksisterende legetårn. Der skal derfor 
søges nye anlægsmidler til legepladsen næste år. Vi drøftede i bestyrelsen 
muligheden for at søge eventuelle fondsmidler,  
Der er kapacitetsudfordringer næste skoleår 19/20 på de fire kat.4 skoler, hvor 
der kommer til at mangler pladser til omkring 20 elever. Vi afventer hvad det 
betyder for vores skole.  
  

4. Budget for 2019 er ikke fremkommet endnu, men vi forventer en besparelse på 
omkring kr. 200.000-250.000 i det kommende år. I dette regnskabsår går vi ud 
med et samlet overskud på ca.kr. 250.000.  
 

5. Ferieplan 2019-20 godkendtes af bestyrelsen  
 

6. Drøftelse af skolens forventningsfolder. Vi fortsætter med at uddele vores folder 
til nye forældre, dog med nyt navn. 
 

 
 
 
 
 



SKOLEN I RYPARKEN 
Specialskole med fritidstilbud 

Ryparken 81, 2100 København Ø 

Telefon: 3317 1133 

 
 

7. Skolefoto. Der er mange forældre på skolen der ikke køber skolefotopakken. 
Der bliver taget mange billeder af eleverne i de enkelte klasser, som evt. kunne 
erstatte skolefoto?. I år er der ikke taget skolefotos, bestyrelsen ønsker at 
genoptage skolefoto í det kommende år på Heerup skole. Herefter igen tage en 
drøftelse om vi skalfortsætte ifht. hvor mange forældre der har købt 
fotopakkerne. 
 

8. Der er Fælles bestyrelsesmøde med de øvrige kat. 4 skoler på 
Fensmarksskolen d. 2.april 2019 kl.17-19 

 
9. Evt.  

Spørgsmål om udarbejdelse af principper for forældresamarbejde. Vi tager 
løbende de udarbejdede principper på de kommende bestyrelsesmøder. Så får 
det ny bestyrelse overblik over hvad der er udarbejdet gennem årene og om der 
er behov for yderligere. 

 
Næste møde d. 27 februar 2019. 
 


